



Wacana Ilmu

Wacana ilmu merujuk seminar, kolokium, simposium, persidangan, forum dan sesi dialog yang membincangkan isu dan perkembangan semasa pendidikan. Aktiviti ini boleh diikuti pada peringkat negeri, kebangsaan atau antarabangsa. Pelibatan sama ada sebagai peserta, pembentang kertas atau ahli panel untuk perkongsian kepakaran/pengalaman/amalan terbaik akan memberikan perspektif yang lebih meluas atau perspektif baharu dalam bidang pendidikan.



Penyelidikan

Penyelidikan adalah aktiviti untuk mendapatkan data dan maklumat sebagai asas bagi meningkatkan kefahaman tentang sesuatu isu/amalan/masalah bagi mencari alternatif penyelesaian terbaik. Pelibatan dalam aktiviti penyelidikan, seperti kajian tindakan akan meningkatkan keupayaan untuk menganalisis secara kritis berasaskan data. Contohnya, guru-guru digalakkan menjalankan kajian tindakan berasaskan bilik darjah untuk meningkatkan amalan PdP dan menyelesaikan masalah pembelajaran murid.



Penulisan dan Pengkaryaan

Penulisan dan pengkaryaan ialah aktiviti merekodkan secara bertulis pengalaman, amalan terbaik, kepakaran, idea baharu, inovasi, hasil penyelidikan dan sebagainya sama ada dalam bentuk buku, jurnal atau artikel dalam terbitan berkala. Proses penulisan melibatkan aktiviti membaca, memahami dan menganalisis literatur profesional. Aktiviti ini dapat menjana keupayaan berkarya secara ilmiah dan kreatif.



Lawatan Penanda Aras

Lawatan penanda aras ialah aktiviti penanda aras ke organisasi yang dikenal pasti melaksanakan amalan terbaik berkaitan pelbagai perkara yang relevan untuk penambahbaikan prestasi organisasi. Aktiviti ini perlu dirancang secara strategik dan berfokus. Matlamat akhir lawatan adalah untuk mengetahui pengalaman dan kejayaan pihak lain melaksanakan sesuatu program. Dapatan daripada lawatan dijadikan asas untuk melaksanakan tindakan susulan peringkat organisasi. Laporan tindakan susulan berfokus kepada apa-apa yang dipelajari dan tindakan penambahbaikan pada peringkat individu dan organisasi perlu disediakan.



Ulasan Buku

Ulasan buku ialah proses mendapat idea utama kandungan dan membuat sinopsis secara bertulis. Penilaian dan kritikan juga digalakkan dalam proses membuat ulasan. Pelibatan dalam aktiviti ini akan meningkatkan pemahaman dan keilmuan tentang sesuatu bidang dan dikongsi dengan rakan setugas melalui pembentangan atau penulisan.



Inovasi

Inovasi ialah penghasilan sesuatu yang baharu atau menambah nilai kepada sesuatu yang sedia ada. Inovasi merangkumi idea, prosedur kerja, sistem, kaedah, teknologi dan seumpamanya yang merupakan hasil cetusan pemikiran yang kreatif dan inovatif. Inovasi berterusan akan dapat meningkatkan daya kreativiti dan kualiti diri serta meningkatkan daya saing organisasi.



Coaching and Mentoring

Coaching and Mentoring ialah proses bimbingan berterusan yang melibatkan interaksi dan pembelajaran dua hala antara pembimbing dengan yang dibimbing berkaitan dengan tugas dan tanggungjawab. Interaksi ini memudahkan pemahaman, pembelajaran dan perkembangan profesional. Melalui hubungan berterusan, potensi dan bantuan peningkatan prestasi dikenal pasti secara strategik dan lebih berfokus.

Contohnya, bagi guru dan pakar bidang, mereka membimbing dan mendorong antara satu sama lain, berkongsi amalan terbaik dan memastikan rakan setugas menepati standard profesional. Manakala pemimpin sekolah, organisasi dan institusi berperanan sebagai mentor yang saling membimbing, membangun dan menatarkan amalan terbaik bagi memenuhi standard profesional yang hendak dicapai.



Bengkel

Bengkel merujuk sesi kolaboratif yang melibatkan perbincangan dan perkongsian idea bagi menyelesaikan isu atau masalah berkaitan dengan tugas dan tanggungjawab. Melalui aktiviti ini kemahiran komunikasi, menganalisis dan merumuskan hasil perbincangan dapat ditingkatkan.



Peningkatan Akademik

Program peningkatan akademik merujuk kepada peringkat diploma lanjutan, ijazah sarjana muda, sarjana dan doktor falsafah secara sepenuh masa atau sambilan sama ada di dalam atau di luar negara. Program ditawarkan oleh institusi pengajian tinggi yang mendapat pengiktirafan Agensi Kelayakan Malaysia (MQA) dan Jabatan Perkhidmatan Awam (JPA). Program peningkatan akademik akan meningkatkan pengetahuan dan mendalami bidang ilmu yang berkaitan dan perkembangan terkini bidang berkenaan.

PENYERTAAN DALAM AKTIVITI PPB 2015

BIL	AKTIVITI YANG DISERTAI	BILANGAN PENYERTAAN											
		JAN	FEB	MAC	APR	MEI	JUN	JUL	AUG	SEP	OKT	NOV	DIS
1	Kursus / LADAP												
2	Ulasan Buku												
3	Coaching And Mentoring												
4	Wacana Ilmu												
5	Portal E-Guru												
6	Bengkel												
7	Lawatan Penanda Aras												
8	Profesional Learning Community (PLC)												

PENYERTAAN DALAM AKTIVITI PPB SEPANJANG PERKHIDMATAN

BIL	AKTIVITI PPB YANG DISERTAI	BILANGAN PENYERTAAN
1	Penulisan Dan Pengkaryaan	
2	Penyelidikan/ Kajian Tindakan	
3	Peningkatan Akademik	
4	Inovasi	

PENYERTAAN DALAM AKTIVITI PPB TAHUN 2015

BIL	AKTIVITI YANG DISERTAI	TARIKH	PERINGKAT
1	LADAP: KURSUS I-THINK DALAM TALIAN	01/01/2015 – 15/3/2015	KEBANGSAAN
2			
3			
4			
5			
6			
7			
8			
9			
10			
11			
12			
13			
14			
15			
16			
17			
18			